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Še v maju je snega v Robanovem kotu izredno veliko

Skupščina občine M ozirje je  na sv o ji zadnji se ji obravnavala analizo  
poslovn ih  rezultatov gospodarjenja  v delovnih  organizacijah za leto  1969. 
U gotovila  je, da so  v pretek lem  letu  vse  gospodarske organizacije, s  se 
dežem  v občini, u spešno  poslovale . V vseh  gospodarskih  organizacijah je  
bil dosežen  pozitiven  finančni rezultat. Z lasti je  razveseljiva ugotovitev , da 
so  delovne organizacije v  lanskem  letu  ustvarile skoraj enkrat več sredstev  
za reprodukcijo k ot v predlanskem  letu . Š e pom em bnejše pa  je  dejstvo, 
da je  b ilo  od teh  sredstev nam enjenih  za razširjeno reprodukcijo dvakrat 
več, k ot v  letu  1968.

Kljub tako ugodnim poslovnim re
zultatom  pa sta svet za gospodar
stvo pri občinski skupščini in tudi 
skupščina ugotovila, da ne moremo 
biti zadovoljni v pogledu zaposleno
sti v občini, kakor tudi ne z obstoje
čo višino osebnih dohodkov zaposle
nih. Število zaposlenih se vse od leta 
1965 stalno zmanjšuje, zmanjšalo se 
je za 383 delavcev. Poprečno izpla
čani osebni dohodki v letu 1969 zna
šajo 902,00 din, kar je za 6,00 din 
manj kot v letu 1968.

Svet za gospodarstvo je menil, da 
je  potrebno dokaj neugodno stanje 
v pogledu zaposlovanja in nagraje
vanja podrobno analizirati v vsaki 
delovni organizaciji posebej in spre
je ti ustrezne zaključke. Skupščini je 
predlagal, da vsem delovnim organi
zacijam posreduje priporočilo. Skup
ščina je  predlog priporočila, obrav
navala in ga v celoti osvojila. Zaradi

njegove pomembnosti ga v celoti ob
javljamo:

L Število zaposlenih v gospodar
stvu  občine stalno pada in predstav
lja za občino resen problem. To še 
posebej velja za nekatere delovne 
organizacije, kjer je opazen stalen 
padec števila zaposlenih. Druge de
lovne organizacije v občini z odpira
njem  delovnih m est samo kompenzi
rajo zmanjšanje števila zaposlenih 
pri teh delovnih organizacijah. Ugo
tovljeno je, da so delovne organiza
cije, pri katerih število zaposlenih 
pada, doslej premalo storile, da bi 
število zaposlenih obdržale na isti 
ravni. Zato skupščina občine pripo
roča samoupravnim drganom in od
govornim činiteljem  v delovnih or
ganizacijah, da se v prihodnje odloč
neje usmerijo v reševanje problema
tike zaposlenih. Kljub nastajanju 

, viška delovne sile zaradi uvajanja
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modernih proizvodnih procesov, bi 
morale delovne organizacije storiti 
vse, da število zaposlenih ne bi pa
dalo. To bi morala postati tudi mo
ralna obveza delovnih organizacij do 
članov delovnih skupnosti in družbe. 
Na drugi strani pa bi morale vse de
lovne organizacije v občini storiti 
vse, da število zaposlenih na račun 
razširjanja svojih dejavnosti stalno 
raste.

2. Poprečno izplačani neto meseč
ni osebni dohodki so bili v občini v 
lanskem letu pod republiškim po
prečjem. V prim erjavi z letom 1968 
je ugotovljen celo padec za 1 %. S 
takim  stanjem  prav gotovo ne more
mo biti zadovoljni. N izki osebni do
hodki so eden od razlogov odhaja
nja sposobnih kadrov in delovne sile 
iz občine in zaposlovanje v delovnih 
organizacijah sosednjih občin (Vele
nje, K am nik), kjer so osebni dohod
ki neprimerno višji. Stanje na tem  
področju terja od vseh odgovornih v 
delovnih organizacijah v občini, da 
čimprej pristopijo k tem eljiti anali
zi vseh elementov (razširjene repro
dukcije, akumulacije, produktivnosti 
itd.), ki posredo ali neposredno vpli
vajo na višino osebnih dohodkov. 
Realno je, da rastejo osebni dohod
ki vzporedno s produktivnostjo dela. 
Skupščina občine meni, da mora biti 
osebni dohodek kot element gospo
darjenja stalno predm et proučeva
nja v delovnih organizacijah. Skup
ščina občine ne predentira na to, da 
bi bilo treba osebni dohodek brez
glavo in neutemeljeno dvigovati, 
marveč meni, da je to področje eden 
izmed pomembnih elementov gospo
darjenja, zato m u je treba v prihod
nje posvetiti še toliko več pozorno
sti.

3. Skupščina občine z zadovolj
stvom  ugotavlja, da delovne organi
zacije povečujejo amortizacijo iznad 
minimalnih stopenj, kar pomeni, da 
se samoupravni in vodstveni organi 
delovnih organizacij zavedajo tega 
pomembnega področja, ki ima mo
čan odraz tudi na razširjeno repro
dukcijo. Skupščina občine podpira 
tako politiko in priporoča delovnim  
organizacijam, da z njo nadaljujejo.

Skupščina občine je  sprejela tudi 
priporočilo, s katerim  opozarja de
lovne organizacije, da takoj, v koli
kor še niso, pristopijo k izdelavi 
program a razvoja za obdobje 1971
do 1975. Herček H.

PRIPOROČILO OBČINSKE



B O R C I  SO Z B O R O V A L I
V soboto, 25. aprila dopoldne je  b ila  v M ozirju redna letna skupščina  

Z veze  združenj borcev NOV občine M ozirje. D elegati krajevnih združenj 
Zveze borcev in  VVI, k i so  se  polnoštev ilno  udeležili skupščine, so  na 
osnovi obsežnih  uvodnih m aterialov ocen ili svojo  aktivnost v tej m andatni 
dobi. Iz razprave na skupščin i in  iz  uvodnih m aterialov je  razvidno, d a  so  
v tej m andatni dobi v ložili precej prizadevanj za  porast družbenega in  oseb
nega standarda v krajevnih  skupnostih , organih upravljanja, skratka po
vsod  tam , k jer so  b ili povezani. N iso  le zahtevali, tem več so  aktivno pom a
gali k  učinkovitem u zadovoljevanju  skupnih potreb  in  ustvarjanju  boljših  
življenjsk ih  pogojev.

Občinska organizacija združuje v 
svojih vrstah preko 2.300 članov, ki 
so povezani v dvanajstih krajevnih 
združenjih. Dejavnost občinskega od
bora in vseh komisij, ki pri odboru 
delujejo, je bila v tej m andatni dobi 
zelo uspešna. V svojem delu so na
čeli precej vprašanj, ki neposredno 
prizadevajo interese njihovih članov. 
Zelo uspešno so se vključevali v iz
vajanje vseh akcij, ki so bile v zad
njem  obdobju izvedene v mozirski 
občini.

Ena od nalog je bila posvečena 
razreševanju stanovanjske proble
m atike borcev, katerim  je bilo v 
zadnjih letih dodeljeno 225 milijo
nov dinarjev kreditov za ureditev 
tega vprašanja. Krediti so bili dode
ljeni velikemu številu borcev, saj je 
kar 257 iskalcev kredita že dobilo 
ustrezna sredstva, ostali pa pridejo 
na vrsto v tem  in naslednjih letih.

Za priznavalnine, pomoči in zdrav
ljenje borcev je bilo izplačanih pre
ko 27 milijonov starih  dinarjev.

Komisija za ugotavljanje posebne 
dobe je  obravnavala i75 zahtevkov. 
Od teh jih  je pozitivno rešila 134.

Precejšnja aktivnost je bila posve
čena čuvanju in izgrajevanju spo
minskih obeležij.

To je le nekaj izmed vprašanj, ki 
so bila obravnavana na skupščini. 
Na nekaj vprašanj iz problem atike 
dela občinske organizacije Zveze 
borcev pa nam  je odgovoril njen 
predsednik Vlado Košir—Matija.

Uredništvo: Tov. predsednik! Iz 
poročila je razvidno, da se je občin
ski odbor in sploh celotna organiza
cija posvetila vprašanjem urejanja 
boljših življenjskih pogojev za bor
ce. V čem je bistvo te angažiranosti?

V. Košir: V tej m andatni dobi smo 
opazili, da so naša združenja v posa
meznih krajevnih skupnostih predla
gala razne akcije in se tudi angažira
la za njihovo izvedbo. Pri tem mi
slim na akcije kot so: modernizacija 
cest v posameznih krajih, izgradnja 
telovadnice v Lučah, postavitev TV 
pretvornika v Novi Štifti itd. Bistvo 
teh akcij za našo organizacijo je  v 
tem, da so naši člani doumeli, da bo
do vprašanja večjega standarda za 
borce rešena le tako, če bomo skup
no z vsemi drugimi dejavniki uspeli 
uspešno razreševati problem nadalj
njega razvoja Gornje Savinjske doli
ne. V kolikor bomo imeli v dolini 
dobre ceste, tak ra t bo prišlo v doli
no precej turistov, kar pomeni večji 
dohodek za dolino, to pomeni večji 
standard občanov, s tem pa tudi 
borcev.

Drugi del tovrstne aktivnosti je 
potekal v delovnih organizacijah, 
k jer smo si prizadevali, da bi v sta

tu te delovnih organizacij, ki so se 
prav v tem letu dopolnjevali, spravi
li nekatera določila v smislu skrbi za 
zaposlene člane naše organizacije. 
Pri tem nam  je šlo za vprašanje raz
reševanja stanovanjske problem ati
ke in politike osebnih dohodkov. 
Dejstvo je, da v vseh teh prizadeva
njih nismo v celoti uspeli.

Uredništvo: Ali so bile za dosego 
v vašem programu zastavljenih ci
ljev izkoriščene vse možnosti sode
lovanja z drugimi družb eno-politični- 
m i organizacijami in občinsko skup
ščino?

V. Košir: Naši člani so bili prisot
ni v aktivnosti vseh družbeno-politič- 
nih organizacij. Še zlasti smo uspeš
no sodelovali z organizacijo SZDL, v 
kateri smo sprejem ali ob posamez
nih političnih akcijah svoje naloge, 
ki smo jih  vedno v celoti izvrševali. 
Občinski odbor in sploh naša organi
zacija im a uspešne delovne odnose z 
organizacijami, ki v svojih vrstah 
združujejo mladino. Mislim na Dru
štvo prijateljev mladine, ZMS in ta
bornike.

Pri naši aktivnosti v delovnih or
ganizacijah smo se srečevali tudi z 
osnovnimi organizacijami sindikata, 
na tej relaciji pa nismo našli vseh 
možnih oblik povezovanja, kajti če 
bi ga, bi bila vsa tista  vprašanja, ki 
jih  hočemo v delovnih organizacijah 
razrešiti, že rešena.

Občinska skupščina je imela za na
ša vprašanja vedno polno razumeva
nje.

Uredništvo: Postavljena je bila za
hteva, da se organizacijo Zveze bor
cev pri svojih stališčih upošteva kot 
močno družbeno-politično organiza
cijo, ki se mora stalno pojavljati v 
delu vseh ostalih organizacij. Ali gre 
pri tem za nove cilje vaše organiza
cije?

V. Košir: Ne, to ni nič novega. Po 
m ojem smo se borci že dosedaj po
javljali v delu vseh družbeno-politič- 
nih organizacij, še zlasti v SZDL. Pri 
tem delu pa smo opazili eno pom anj
kljivost, in sicer, da smo bolj kot ne, 
vedno eni in isti člani naše organiza
cije, ki smo aktivno vključeni v delo. 
Želimo, da bi k takšnem u delu pri
tegnili vse sposobne člane naše orga
nizacije. O tem smo se že pogovar
jali. Začrtali smo si nalogo, da bo
mo sam ostojno kot politična organi
zacija sodelovali na vseh področjih. 
Pri tem ne mislimo toliko na samo
stojno nastopanje, ampak si želimo, 
da znotraj SZDL pride do delitve na
log in da mi prevzemamo tiste naloge, 
ki zahtevajo angažiranje borcev. Pri 
tem imam v mislih vse tiste naloge, 
ki bi njihovo razreševanje pomenilo 
večanje oziroma izboljševanje m ate

rialnega položaja borcev. Želimo biti 
iniciatorji za razreševanje vseh spe
cifično borčevskih vprašanj.

Uredništvo: Iz materiala je razvid
no, da zanikate obstoj problema mla
di — stari. Ali so bili poizkusi, da se 
to prikaže kot problem v vaši orga
nizaciji?

V. Košir: Mi ta  problem zanikamo, 
s tem pa ni rečeno, da kje ne obsta
ja jo  problemi v tej smeri. Ce hočem 
biti pošten, m oram  povedati, da ta  
problem obstaja včasih pri mladih, 
včasih pa tudi pri borcih. Mlade vča
sih podcenjujemo pri njihovem vsto
panju  v družbeno dogajanje. Vendar 
so to zelo redki primeri. Z razpravo 
na skupščini smo hoteli pristopiti k 
obravnavi tega vprašanja realno, ker 
menim, glede na sposobnost in hu
man odnos mladih do borčevskih 
vprašanj, da m oramo ta problem za 
vselej odstraniti z dnevnega reda.

Uredništvo: Na skupščinah krajev
nih združenj in tudi na skupščini ob
činskega odbora se je zastavilo vpra
šanje, kakšne so razlike med borci, 
udeleženci NOB in km eti — borci. 
Ali gre pri tem  za kakšno statusno 
razlikovanje?

V. Košir: Ne, ni nobenih razlik. Ti
sti, ki pišejo o borcih, m orajo bolj 
paziti na izrazoslovje. Borci so vsi, 
ki so sodelovali v NOB od leta 1941 
dalje, pa vse do 1945. leta. Borci, ki 
so se vključili v NOB pred 9. 9. 1943 
im ajo po zakonu drugačne pravice 
kot borci, ki so pričeli sodelovati v 
NOB po tem času. Kmetje borci pa 
im ajo še druge pravice ne glede na 
čas, kdaj so se priključili NOB.

Uredništvo: Katere konkretne na
loge bodo v naslednjem obdobju 
najbolj izstopale iz delovnega pro
grama vaše organizacije?

V. Košir: Med precejšnjim  števi
lom nalog, ki stojijo  pred novoizvo
ljenim občinskim odborom, jih  ne
kaj sigurno izstopa po svoji aktual
nosti. Sodelovali bomo pri popisu 
aktivistov OF. Vztrajali bomo na iz
gradnji dostojnega obeležja NOB v 
Lučah — Pomnika ter obeležja bor
be II. grupe odredov na Dobrovljah. 
Sodelovali bomo pri izdaji zbornika 
NOB o Gornji Savinjski dolini ter 
ureditvi stalne razstave dokumentov 
NOB v solčavski šoli. Prizadevali si 
bomo za ureditev zdravstvenega var
stva kmetov borcev. Pričakujemo 
spremembo odloka občinske skup
ščine o priznavalninah glede na po
rast življenjskih stroškov. Pojačati 
bo potrebno medobčinsko sodelova
nje za razreševanje borčevskih vpra
šanj.

H ubert Herček

A K T IV IST I / 
O SVOBODILNE FR O N TE

ZADNJI ROK PRIJAVE AK
TIVISTOV OF JE 31. 5. 1970

Obč. odbor SZDL



PROIZVODNI PROGRAM V GLIN

iglavci 105.377 114.005 92,4
listavci______ 17.527 18.754 93,4
S k u p a j  122.904 132.759 92,6'

Skupna oddaja hlodovine bo v le
tu  1970 za 7,4% m anjša od lansko
letne na račun zmanjšane gozdarske 
proizvodnje, ki jo moramo prilago
diti z novimi gozdnogospodarskimi 
načrti, k i določajo obseg sečnje.

Lensnoindustrijska proizvodnja se 
bo v letu 1970 preusm erila na pove
čano predelavo finalnih izdelkov, 
kjer si kolektiv obeta večji finančni 
uspeh, kot pa ga daje proizvodnja in 
prodaja surovin ali polizdelkov.

S povečanjem proizvodnje finalnih 
izdelkov kot so okna, vrata in rolete 
dosežemo dvojni učinek. Prvič pove
čamo čisti dohodek in s tem tudi za
služek vseh zaposlenih, drugi učinek 
pa se pokaže v večjem številu zapo
slenih, ki jih  potrebuje lesna indu
strija  za povečano lesnoindustrijsko 
predelavo, saj vemo, da je zaposle
nost na obm očju mozirske občine 
precej pereč problem, ki ga lahko 
rešimo le z ustanavljanjem  novih de
lovnih mest, ali pa z zaposlitvijo iz
ven obm očja naše občine.

Lesna industrija  bo v letu 1970 
proizvedla okrog 59.500 m 3 žagarskih 
proizvodov, od katerih gre več kot 
2/3 za prodajo, ostale količine pa se 
predelajo v lesnoindustrijskih obra
tih podjetja. Tako bo v letošnjem le
tu  proizvedeno 9.000 m 3 ladijskih tal, 
to je približno ista količina kot v 
letu 1969. Proizvodnja oken se bo 
povečala od lanskih 42.640 komadov, 
na 56.300 komadov v letu 1970, kar 
predstavlja povečanje za 32 %, pro
izvodnja vrat pa se bo povečala od 
lanskih 25.084 komadov na 29.350 ko
madov v letošnjem letu. Tudi proiz
vodnja rolet se bo povečala za 35 %, 
tj. od 9.485 komadov leta 1969 na 
12.800 komadov v letu 1970.

To so proizvodi, pri katerih pod
jetje  ustvarja največji finančni efekt, 
zato se bo ta proizvodnja povečala 
tudi v bodoče, v kolikor bodo to do
voljevale proizvodne zmogljivosti in 
ugodna situacija na trgu.

Obrat embalaže je  edini lesni ob
rat, ki zm anjšuje proizvodnjo iz leta 
v leto, to pa je  predvsem zaradi te
ga, ker je proizvodnja zabojev pre
draga, situacija na trgu pa neugod

na, ker lesene zaboje izpodriva em
balaža iz lepenke in um etnih mas in 
zato je tudi povpraševanje po njih 
vsako leto manjše. Ta obrat bo zato 
v bližnji prihodnosti likvidiran, ker 
bo surovino, iz katere sedaj proizva
jam o zaboje, koristneje predelala 
bodoča tovarna ivernih plošč, ki bo 
dograjena v letu 1971. V sedanjem 
obratu embalaže bomo pričeli že

proti koncu letošnjega leta proizva
jati nov tip vezanih oken. Tako bo 
odpravljena vsakoletna, izguba, ki jo 
je podjetju  povzročala proizvodnja 
embalaže, medtem ko bo nov obrat 
oken zelo rentabilen.

V kolikor bodo pri podjetju GLIN 
Nazarje realizirani vsi ti načrti, ki 
smo si jih  zadali z letošnjim proiz
vodnim planom, potem lahko priča
kujemo v letu 1970 ugoden finančni 
rezultat, s tem pa tudi izboljšanje 
delovnih pogojev in življenjskega 
standarda vseh zaposlenih.

F. VALTE

N a zasedanju  delavskega sveta  pri podjetju  GLIN Nazarje, dne 30. apri
la  1970, je  b il sprejet letn i p lan  proizvodnje, k i okvirno določa osnovne  
sm ernice razvoja in  predvidene uspehe, k i naj bi jih  kolektiv  dosegel v letu  
1970.

Proizvodni plan za letošnje leto 
predvideva nekoliko m anjši posek in 
oddajo hlodovine za razrez od prejš
njih  let, ko se je  na našem gozdnem 
območju sekalo za okrog 15 % več, 
kot pa je znašal letni etat območja.

Proizvodnja obeh sektorjev last
ništva naj bi v letu 1970 oddala na
slednje količine lesa v m 3 v prim er
javi s preteklim  letom:
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OBSEŽEN DNEVNI RED
V torek, 5. m aja se  je  na svoji enajsti se ji sesta la  občinska skupščina, 

ki je obravnavala kar petn ajst točk  dnevnega reda. N ajveč časa je  bilo  
v razpravi odm erjeno problem om  gospodarske situacije  v  delovnih organi
zacijah, obravnavi predlogov zborov volilcev  in  dejavnosti kulturno pro
svetn ih  organizacij v občini.

O problematiki gospodarjenja v 
delovnih organizacijah poročamo v 
posebnem sestavku, o predlogih zbo-‘ 
rov volilcev pa bomo pisali v nasled
nji številki »Savinjskih novic«, ker 
bi v tej številki zaradi pom anjkanja 
prostora ne mogli obdelati vseh zbo
rov volilcev.

Iz poročila občinske zveze kultur
no prosvetnih organizacij je razvid
no, da je bila dejavnost te organiza
cije v minulem letu dokaj uspešna. 
Iz delovnega program a je  razvidno, 
da imajo tradicionalne glasbene re
vije, organiziranih je ednajst knjiž
nic, ki delujejo v posameznih krajih, 
vsako leto se organizira obiskovanje 
gledališča v Celju, godba na pihala 
iz Rečice ob Savinji se uspešno uve
ljavlja, precejšnja je dejavnost v 
pevskih, dram skih in kino sekcijah, 
itd.

Zlasti pomembno mesto v okviru 
njihove dejavnosti zavzema aktiv
nost pevskih zborov. Pri tem m ora
mo v prvi vrsti omeniti mladinske 
pevske zbore po šolah, v katere je 
vključeno približno 500 otrok. Vseh 
moških in ženskih pevskih zborov je 
na območju občine osem. Za pregled 
njihove aktivnosti je  bila v lanskem 
letu uvedena revija odraslih zborov. 
Takšna revija je imela za posledico, 
da so se obudili iz spanja v m arsika
terem kraju. Revija odraslih pevskih 
zborov in m ladinska pevska revija 
lahko pripeljeta do kvalitetnega šir
jen ja  slovenske pesmi v naši dolini.

Iz razprave na občinski skupščini, 
zlasti pa iz razprave odbornika AC
MAN Antona iz Šmihela je razvidno, 
da m ora občinska skupnost v bodo
če posvečati mnogo več pozornosti 
vprašanjem  kulturno prosvetne de
javnosti. Vsakodnevna prizadevanja 
za ustvarjanje čim večjega dohodka 
in produktivnosti v delovnih organi
zacijah m orajo za seboj povleči tudi 
večja vlaganja sredstev na področju 
kulturno prosvetne dejavnosti. Od
borniki so žal ugotovili tudi to, da 
je  skrb za razvoj kulture v občini 
vse preveč prepuščena redkim  posa
meznikom, da precejšnje število ti

stih, ki bi k temu lahko dosti dopri
nesli, stoji povsem ob strani, še zla
sti pa se pogreša večja dejavnost 
prosvetnih delavcev.

Odborniki so obravnavali tudi po
ročilo o številu učencev vozačev in 
številu učencev, ki bi jim  zaradi od
daljenosti od šole morali olajšati šo
lanje. V zvezi s tem je bilo sprejeto 
stališče, da je  potrebno po posamez
nih krajih  najti družine, ki bi bile 
preko zime pripravljene sprejeti pro
ti prim ernem u nadomestilu te otro
ke na stanovanje.

Sprejeto je  bilo poročilo občinske 
komisije za statute, ki je pripravila 
pripombe na osnutek statu ta km etij
ske zadruge.

Herček H.

P o d e litev  priznanj 
o sv o b o d iln e  fro n te

S lo v en ije
O bčinska konferenca SZDL M ozir

je  je  ob 25. ob letn ici OF — 27. aprila  
le tos prvič podelila  devet priznanj 
OF S loven ije  organizacijam  in  posa
m eznikom  za dosežke in  uspehe pri 
dolgoletnem  družbeno-političnem  de
lu. Od krajevnih organizacij SZDL 
so  dobile priznanje za uspešno  druž- 
beno-politično delovanje krajevne  
organizacije Solčava, Šm artno ob 
D reti in  N ova Štifta . Za uspehe, ki 
jih  je  dosegla  pri razvoju kraja je  
dobila priznanje krajevna skupnost 
Luče.

Od posam eznikov, pa so  za dolgo
letn o  družbeno-politično delo dobili 
priznanja M ara TRATNIK iz Mozir
ja, Ivka LAMUT iz M ozirja, Ivan PI
STOTNIK iz N ove Š tifte , Jože PRUS
N IK  iz Solčave in  dr. Pavel LAUT- 
NER , zdaj upokojen i zdravnik, ki ži
vi v  Ločah pri Poljčanah.

R udi ZAGER



URBANISTIČNI IN ZAZIDALNI
V letu 1968 je  Zavod za napredek 

gospodarstva Celje izdelal zazidalni 
načrt za celotno naselje Nazarje. 
Predvideni 30-letni razvoj naselja 
predvideva povečanje na skupno 
1.400 prebivalcev. S povečanjem šte
vila prebivalstva in širjenjem  indu
strije so medsebojni odnosi površin 
na ureditvenem območju naslednji:

ha
— stanovanjska enodružinska

zazidava Dobletina 12,10
— stanovanjska blokovna

zazidava ob Dreti 5,00
— obrtno-industrijska cona 7,00
— šolski kompleks 1,60
— centralna cona 3,03
— upravno kulturni center 1,58
— športno rekreacijske

površine 3,91
— industrijska cona GLIN 19,61
— rezervat industrijske cone 8,22
— prom etne površine 3,95
— površine varnostnega pasu 

ceste II. reda ob Savinji
in daljnovodih 8,30
Skupaj: 74,30

Vse zgoraj navedene cone so raz
vidne na risbi, katera pripom ore k 
boljši predstavi.

Področje stanovanjske enodružin
ske zazidave obsega zapadni predel 
naselja in ga na severu om ejuje in
dustrijski kompleks oziroma cesta 
proti Spodnji Rečici, na jugu predvi
dena cesta oziroma gozdne površine 
Goric te r obstoječa enodružinska za
zidava.

Predvideni kompleks blokovne za
zidave pa se razteza ob podaljšku že 
obstoječih objektov ob Dreti.

Za potrebe šolstva in otroškega 
varstva se je  predvidel predel ob 
obstoječi šoli. Poleg šole je predvi
deno, da se zgradi objekt otroškega 
varstva.

Centralna cona je  predvidena na 
predelu že obstoječe trgovine in go
stinskega lokala. Predvideni in ob
stoječi objekti bodo tvorili zaklju
čen center. Ob centru bodo urejeni 
parkirni prostori tako, da bo sam 
center izključna domena pešcev. V 
neposredni bližini je situirana avto
busna postaja, s čimer bo dosežena 
večja kupna moč.

Upravno kulturni center obsega 
predel ob sotočju Savinje in Drete 
te r obstoječim a cestama. Omenjeni 
predel že sedaj služi svojemu name
nu, samo da bo potrebno še m arsi
kaj urediti.-

Športno rekreacijski predel je si
tuiran na skrajno vzhodnem delu na
selja ob Dreti. Poleg stadiona z no
gometnim igriščem se predvideva iz
gradnja odprtega kopališča z ostali
mi sprem ljajočim i objekti.

Za razvoj proizvodne obrti privat
nega sektorja je  predviden prostor 
med Savinjo in cesto Mozirje—Na
zarje. V podaljšku predela za obrt 
pa še predel za večje družbene obrti 
in industrijsko proizvodnjo.

Za potrebe lesne industrije se pre
ko Savinje razteza rezervat industrij
ske cone. V tem  rezervatu za indu
strijo  se predvidevajo vsa bodoča 
večanja lesne industrije.

Zaradi realizacije omenjenega na
črta  je vsaka stanovanjska gradnja 
izven tega nedovoljena. Tako so oko
liški zaselki N azarja zaprti za vsako 
gradnjo, dovoljena je le nadomestna 
gradnja stanovanjskih objektov.

Vzporedno z razporeditvijo ome
njenih predelov je  bilo potrebno 
idejno rešiti vse komunalne napra
ve, od cestnih povezav, kanalizacije, 
vodovoda, elektrike in drugega.

Cestno omrežje
Po obstoječi zasnovi se predvide

va, da se obstoječa cesta III. reda, 
ki poteka skozi naselje pred cen
trom, spelje po novi trasi kot obvoz
nica na južni m eji predvidene raz
širitve naselja in se jugovzhodno od 
stanovanjskega predela zopet pri
ključi na obstoječo cesto. Del obsto
ječe ceste, ki poteka v stanovanjski 
coni in centru naselja pa se ohrani 
kot glavna krajevna prom etnica s 
tem, da se del ceste, ki sedaj poteka 
skozi center naselja, prem akne na 
južni rob tega. Ta glavna krajevna 
prom etnica predstavlja povezavo 
skozi naselje ter zbira prom et z osta
lih servisnih in dovoznih cest. V ko
likor se obvoznica ne zgradi pred za
zidavo centra, bo prom et potekal po 
glavni krajevni cesti naselja.

Industrijska cesta loči lesnoprede
lovalno industrijo na severni strani 
od stanovanjske in centralne cone 
na južni strani. Služi vedno več
jem u prom etu obstoječi in bodoči 
industriji.
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N A C R T  N A SE L JA  N A Z A R JE
Vodovodno

omrežje
Za naselje Nazarje in okolico je 

bil zgrajen vodovod leta 1953 in oja
čan v letu 1965 iz vovodova Kokarje. 
Perspektivni program  razvoja nase
lja skupno z močno povečano indu
strijo predvideva ogromno porabo 
vode. Iz prim erjave sedanje zmoglji
vosti vodovoda in perspektivne po
rabe vode je razvidno, da obstoječi 
vodovod nikakor ne more zadovoljiti 
bodočih potreb. Kakor vodovodno 
omrežje tudi sedanji vodni izviri ni
m ajo zadostne kapacitete za kritje  
sedanjih in bodočih potreb.

Edini večji izvir, ki ima zadostno 
kapaciteto, je Letošč v Vologu. Iz do
sedanjih raziskav in meritev je moč 
ugotoviti, da je iz tega izvira možno 
oskrbovati tudi Nazarje in Mozirje.

Vzporedno z izdelavo študije o za
je tju  Letošča pa je idejno rešeno bo
doče vodovodno omrežje v naselju 
Nazarje in okolici.

Tako bo ob vedno večji porabi in 
potrebi vode nujno in resno pristo
piti k realizaciji omenjenega zajetja 
Letošča.

Kanalizacijsko
omrežje

Na obravnavanem območju tre
nutno obstaja le delna kanalizacijska 
mreža za odvod fekalnih voda na in
dustrijskem  področju GLIN. Celotni 
stanovanjski del naselja pa odvaja 
fekalne vode preko greznic v poni
kalnice.

Po predvideni zasnovi kanalizacij
skega om režja se predvideva mešani 
sistem, to je  odvod fekalnih in me
teorskih voda v enem kanalu. Ker 
padec terena sledi padcu Savinje in 
Drete, se tudi celotna kanalizacijska 
mreža naselja združi ob njunem  so
točju. Pom anjkanje prostora na tem 
m estu onemogoča izgradnjo čistilne 
naprave, zato je predviden prehod 
pod Savinjo na levi breg ter nizvod
no pod obrtno-industrijsko cono iz
gradnje centralne čistilne naprave.

Elektro omrežje
Za preskrbo z električno energijo 

celotnega ureditvenega obm očja je 
predvideno, da se zgradijo nove 
transform atorske postaje v stano
vanjskem  predelu Dobletine, ob Dre
ti in obrtno-industrijskem  predelu 
ter ojačanje obstoječe transform a
torske postaje Nazarje. Industrijski 
predel je  obdelan posebej. Tako bo 
skupno potrebno zgraditi tr i TP za 
stanovanjsko zazidavo.

Telefonsko omrežje
Po program u avtomatizacije tele

fonskega prom eta Gornje Savinjske 
doline, je v Nazarju predvidena avto
m atska telefonska centrala poveza
na z vozliščno avtomatsko centralo 
v Mozirju. Predvidena novost bo ne
dvomno povzročila velik porast tele
fonskih priključkov, zato je predvi
deno zgraditi sodobno telefonsko

P r isp e l je
Niso še daleč nazaj odmaknjeni 

časi, ko smo vse deske zlagali ročno 
v kope, kar je  zahtevalo predvsem 
pri težjih deskah precejšnji fizični 
napor. Ves transport med obrati in 
skladišči se je odvijal z vagončki in 
deloma s konjsko vprego.

Že pred zgraditvijo nove žage v 
Nazarjih sta si na skladišču žagane
ga lesa utirala pot v sodobnost dva 
stranska viličarja, ki pa sta imela 
izključno funkcijo skladiščne mani
pulacije. Pozneje pa so se tudi pre
delovalni obrati prilagodili za oskr
bovanje s surovinami s pomočjo vi
ličarjev. Sedaj je v pogonu v Nazar
jah  7 viličarjev, ki pretežno obratu
jejo v popoldanski izmeni. Rečem 
lahko, če bi se za nekaj u r  zaustavili 
vsi viličarji v lesnoindustrijskih ob
ratih GLIN Nazarje, bi se ustavila 
tudi proizvodnja.

Zadnji, univerzalni viličar »Volvo« 
je prispel v Nazarje pred nekaj dne
vi. To pravzaprav ni več le viličar, 
saj ima kar štiri različne delovne 
priključke: lopato za sipki material, 
čeljusti za hlodovino, vilice za deske 
in plug za pluženje snega. V našem 
podjetju  bomo vse štiri priključke s 
pridom  uporabili. Čas m enjanja pri
ključkov je zelo kratek, zato je  nje
gova uporabnost tem večja.

Z lopato, ki ima vsebino 2 m 3, bo
mo nalagali predvsem sekance na 
kamione, razne drobne odpadke na 
traktorske prikolice, kar smo doslej 
nalagali z ročnimi lopatami. Lopatni 
priključek pa ima še nešteto drugih 
praktičnih vrednosti, kot so: nalaga-

omrežje, ki bo po kvaliteti ustrezalo 
zahtevam avtomatskih naprav in za
dovoljilo potrebe po telefonskih pri
ključkih za daljše obdobje. Novo te
lefonsko omrežje je predvideno v ka
belski izvedbi.

Prva etapa, to je montaža vozlišč- 
ne avtomatske centrale v Mozirju in 
kabliranje do Nazarij, se je že pri
čela izvajati.

Vidmar B.

nov v iliča r
nje peska, gramoza, kamenja, pre
moga, skratka, nalaganje vsakega 
sipkega m ateriala.

Največjega pomena za naše pod
jetje  pa je  priključek čeljusti, s ka
terimi je možno sortirati in preva
žati hlodovino na skladiščih hlodovi
ne. Poznano nam je, da prihaja na 
skladišče često hlodovina različnih 
sortimentov in kvalitet na istem  ka
mionu, ki jo  je potrebno dostaviti 
do tistega obrata ali stroja, ki dolo
čeno hlodovino najgospodarneje iz
koristi. S temi čeljustmi .je možno 
hlodovino prebirati, nalagati in pre
važati.

Priključek za vilice je trenutno za 
nas manj pomemben, ker imamo že 
šest viličarjev z enakimi funkcijami. 
Priključka vilic pa zaradi tega ni 
podcenjevati, ker dosežemo z viličar
jem  »Volvo« tudi do 100 °/o večje ka
pacitete, kot pa s stranskim  viličar
jem. To veliko kapaciteto doseže za
radi večje gibčnosti, boljše prilagod
ljivosti in manjšega radiusa obrača
nja. Vilice pa niso prilagojene le za 
deske, temveč je  možno z njim i pre
važati različne druge Sortimente.

Nazadnje imamo tudi priključek 
za pluženje snega. Tudi ta  bo imel 
za nas veliko vrednost. S tem plu
gom bo možno plužiti sneg v indu
strijskem  kompleksu, kakor tudi na 
preostalih cestah; verjetno tudi v go
zdarstvu. Sedaj imamo v podjetju 
čistilec snega Rolbo, ki pa za naše 
prilike ni prikladen.

Ing. Pogorelčnik Jože

Skupina miličnikov-planincev, ki se je udeležila zimskoreševalnega tečaja
v Robanovem kotu
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Z A V A R O V A N J E  Ž I V I N E
V zadnjem času opažamo na območju občine Mozirje veliko prizadeva

nje za izboljšanje živinoreje. Pri tem so upravni organi občine skupaj s 
strokovnimi službami kmetijske zadruge in veterinarske postaje Mozirje že 
doslej dosegli zavidljive uspehe. Naj omenimo lepo število urejenih kmetij, 
ki so se usmerile na rejo kvalitetne živine za proizvodnjo mleka oz. mesa.

O snovna panoga ž iv inorejske p ro 
izvodnje je  govedoreja, k i im a ob 
u v a jan ju  pašno-košnega sistem a od
lično krm no osnovo in vse pogoje za 
napredek. Pri tako  zastav ljenem  delu 
nenehno ras te  število  v isoko k v a lite t
nih živali. V zporedno z usm erjanjem  
km etij na  intenzivno živ inorejo  pa po
sta ja  re ja  govedi g lavni v ir  dohodka 
km etijskega p reb ivalstva. Znano je  
tudi, da je  v  tak i in tenzivni reji, ko je  
v rednost živali visoka, izredno važna 
zaščita zdrav ja  živali. Pri tem  ima za
varovalna  služba v povezavi s področ
no veterinarsko  službo nalogo, obdr
žati proizvodne sposobnosti živali v 
na jveč ji možni meri, pri nastanku  
škode pa zaščititi živ inorejce z ustrez
nim nadom estilom  nasta le  škode. Za
varovaln ica  SAVA, PE C elje v  tem  
sm islu že dalj časa sklepa zavaroval
ne  pogodbe z re jc i z vk ljučenim  riz i
kom zdrav ljen ja  bolnih živali, pogina, 
zakola iz gospodinjskih  razlogov in 
zakola v  sili. Tak način  zavarovan ja  
je  doslej dosegel že lepe uspehe. V  
ozki povezavi z ve terinarsko  službo 
občine M ozirje je  naša  zavarovalnica 
n ašla  nove oblike zavarovan ja  s ci
ljem , da se v  zavarovan je  vk ljuči čim- 
v eč  živ inorejcev, k e r je  le  tako  mož
n o  k a r najbo lj znižati stroške zava
rovan ja , zm anjšati škode in več de
n a rja  nam eniti za p rep rečevan je  in 
zd rav ljen je  bolezni, ki prizadenejo  
n a jv eč  škode rejcem  (npr.< sistem atič
no za tiran je  m etiljavosti, p rep rečeva
n je  in zdrav ljen je  bolezni v im ena in 
dr.).

Podrobneje bomo način  in stroške 
zavarovan ja  obrazložili za posam ezne 
v rs te  živine.

K ONJI:

N a celotnem  obm očju občine je  
možno zavarovati kon je  tudi z rizikom 
zdrav ljen ja . V to zavarovan je  so 
vk ljučene  vse  ve te rinarske  storitve, 
strošk i zdravil in prevozni stroški v e 
terinarja . V  prim eru škode (pogina, 
zasilnega zakola ali ekonom skega za
kola) pa tudi odškodnina zavarovalne 
vsote, ozirom a v razm erju  zavaro 
valne  vso te  in v rednosti v  višin i ži
vali.

Prem ija za konja  z jam stvom  zava
rovalnice za prim er pogina, zakola v  
sili ali zakola iz ekonom skih razlogov 
z rizikom zdrav ljen ja  znaša:

Z avarovalna  vsota Prem ija
din din

1.500,00 117,00
2.000,00 156,00
2.500,00 195,00
3.000,00 234,00
3.500,00 273,00
4.000,00 312,00

GOVEDO:
G ovedo se p rav  tako  zavaru je  z ri

zikom  zdrav ljen ja ; sicer je  ta  način

zavarovan ja  že več ali m anj znan ži
vinorejcem . N a znesek zavarovane 
vrednosti živali je  določena prem ija 
po nasledn ji lestvici:

Z avarovalna vso ta  Prem ija
din din
800.00 36,40
900.00 40,95

1.000. 00 45,50
1.100.00 . 50,05
1.200.00 54,60
1.300.00 59,15
1.400.00 63,70
1.500.00 68,25
1.600.00 72,80
1.700.00 77,35
1.800.00 81,90
1.900.00 86,45
2.000. 00 91,00
2.500.00 113,75
2.800.00 127,40
3.000. 00 136,50
3.200.00 145,60
3.500.00 159,25
3.800.00 172,90
4.000. 00 182,00

Pri zavarovan ju  goveje  živine v e 
lja  popust — od v števši 5 do 10 glav
-  10 % , in od v števši 11 glav  naprej 
20.% .

PRAŠIČI:
Z avarovanje  prašičev  bo še nadalje  

po ustaljenem  tike t sistem u. Za enega 
p rašiča znaša pavšalna  prem ija 37,00 
din. V  to prfem ijo so vk ljučen i stro 
ški zd rav ljen ja  z zdravili in potnina 
vete rinarja . Poleg tega je  vk ljučeno 
še  enkra tno  cep ljen je  p ro ti rdečici.

Z veterinarsko  službo je  opravljen

dogovor tako, da bo veterinar, ki bo 
oprav lja l cep ljen je  p rašičev, vodil po
seben seznam  rejcev, ki bodo zavaro 
vali svoje prašiče. Pri tem bo že b rez
plačno cep ljen je  in z istim  dnem prič
ne tud i jam stvo zavarovalnice.

Z astopnik bo kasne je  po tem  sezna
mu izstavil police in kasira l zavaro 
valno prem ijo.

Prašiči p itanci so zavarovani po 8,00 
din za kg žive teže. Pod prašiče p i
tance šte je jo  tudi tiste  svinje, ki samo 
enk ra t letno  prašijo  in se nato  spitajo  
za redne koline. To je  itak  pretežna 
navada na naših  km etijah. V kolikor 
pa obsto jajo  p lem enske svin je  (to so 
tiste, ki večk ra t zaporedom a prašijo), 
jih  ni možno zavarovati po om enje
nem  sistem u, am pak je  drugačen  n a 
čin zavarovan ja  — z rednim  policira- 
njem.

V  želji, da bi zavarovalno službo 
čimbolj približali živinorejcem , smo 
se dogovorili z v e te rin arji v e te rin a r
ske posta je  M ozirje o sp rejem anju  ži
v ine v zavarovan je  po načinu tako 
im enovanega začasnega kritja . To po
meni, di bodo lahko živinorejci, k i ta- 
korekoč dnevno pridejo  v  stik  s svojim  
veterinarjem , p rijav ili svojo  živino v 
zavarovanje , v e te rin ar pa jim  bo iz
dal potrdilo  o začasnem  kritju , ki ima 
že moč zavarovalne pogodbe, ali kot 
tem u običajno pravim o, zavarovalna 
polica. Le-to bo naknadno izdal za
stopnik  zavarovalnice.

M nenja smo, da bodo živinorejci 
ugodno sprejeli način  dela in da bodo 
v bodoče s tesnejšim  sodelovanjem  
dosegli še večje  uspehe. Zato bomo 
z veseljem  sprejeli tudi vsako pobudo 
s stran i ž iv inorejcev  in jo  v  našem  
delu vsestransko  koristno  uporabili.

Ing. Jože Slapnik

ZA ZAVAROVANO ŽIVINO SO TU
DI ZDRAVILA NA ŽIVINOZDRAV- 

NIŠKI RECEPT BREZPLAČNA

GP »GRADBENIK« LJUBNO OB SAVINJI

Razpisuje
za rad i š ir itv e  p ro izvodnega p ro g ram a  nasled n ja  d e 
lovna m esta :

8 zidarjev  
4 tesarjev  

10 NKV delavcev
V loge je  tre b a  posla ti n a  naslov :
G P »G radben ik«  L ju b n o  o-b S av in ji, k om isija  za sp re jem  in  
odp.ust delavcev.
O sebni dohodki in  te ren sk i d o d a tek  se izp laču je  po p rav iln ik u  
o osebnih  dohodkih.
Vsem, k i bodo a li so že uspešno  končali osem letno  šo lan je  
sporočam o, da nud im o  p ra k tič n o  šo lan je  za nasled n je  poklice:

10 vajencev zidarske stroke,
4 vajencev tesarske stroke,
2 vajencev soboslikarske stroke,
2 vajencev kovinarske stroke.

P ro šn je  je  tre b a  posla ti n a  kom isijo  za sp re je m  in  odpust 
delavcev.
D elovna o rg an izac ija  bo za v a jen c e  k r i la  vse  s tro ške  šo lan ja  
in d a ja la  p r im e rn o  nagrado .



M O Z I R S K I  T A B O R N I K I  V S I D U
Taborniški odred »Savinjskih par

tizanov« je bil ustanovljen v letu 
1969 v Mozirju. Odred ima okoli 200 
članov. V organizacijo je vključena 
predvsem šolska mladina. Taborniki 
so doslej sodelovali v mnogih akci
jah, predvsem na pohodih po poteh 
partizanskih enot.

Udeleženci pohoda v Šidu

Zadnja večja akcija je bila udelež
ba na proslavi 25. obletnice preboja 
»sremske fronte« v Šidu (Srem — 
Vojvodina). 10. aprila letos je odšlo 
iz Mozirja 12 tabornikov skupaj s 
preživelimi borci iz naše občine. So
delovali so: starešina odreda Košir 
Vlado, udeleženec preboja in član ta
bornikov tov. Poličnik Ivan. Udele
ženca preboja Pavlin Ivan in Marolt 
Franc, taborniki Ermenc Marija, To
mažič Ivan, Turk Marina, Lončar Zo
ran, Aubreht Božo in Bačun Branko. 
Sodelovali so tudi štirje  mlajši ta
borniki: Dersetvenšek Dušan, Prod
nik Mirko, Kladnik Tonček in Žagar 
Franc, vsi iz Luč.

V Celju smo se priključili ta
bornikom iz Velenja, Šoštanja, 
Slovenj Gradca in Celja. Iz Celja 
smo nadaljevali pot z avtobusi 
do Šida, kam or smo prispeli
11. aprila ob 7. uri zjutraj. Tam so 
se zbrali tudi taborniki iz drugih 
bratskih republik. Sprejeli so nas 
predstavniki odreda tabornikov »La
zar Bibič«. Ustanovljene so bile bri
gade, ki so nosile imena enot, ki so 
pred petindvajsetim i leti sodelovale 
na preboju. Taborniki iz Mozirja 
smo bili dodeljeni »17. bosanski b ri
gadi« in »I. proletarski brigadi«. Na
loga brigad je bila, da v teku dneva 
prehodijo posamezne odseke nekda
nje frontne črte. Posamezne brigade 
so imele različno dolgo pot. »17. bo
sanska brigada« je  od 13. do 19. ure 
prehodila 24 km., »I. proletarska« pa 
v noči od 11. na 12. aprila 34 km. Na 
pohodu so nas v vseh naseljih ljudje 
zelo prisrčno pozdravljali, posebno 
v mestecu Morovič, k jer so nas do
mačini tudi pogostili.

Po prihodu v Šid smo odšli 
počivat v lep hotel nekaj kilo
metrov iz Sida. V nedeljo, 12. aprila 
je bil ob 10. uri slavnosten mimohod 
vseh tabornikov in borcev. Taborni
ki so bili razporejeni v brigade. Po 
mimohodu je bila ob 11. uri na po
kopališču, k jer je  v skupni grobnici 
pokopanih preko 3.000 padlih bor

cev, zaključna slovesnost. Zbranim 
tabornikom, borcem in domačinom 
je spregovoril nekdanji komandant 
»sremske fronte«, danes član Sveta 
federacije in generalni polkovnik 
JLA, Milutan Morača. Na slavnostni 
tribuni pred spomenikom so bili 
zbrani vsi nekdanji komandanti in 
nekateri preživeli borci iz vseh re
publik. Taborniki so položili pred za
četkom svečanosti vence pred grob
nico. Tov. Morača je v svojem govo
ru  osvetlil dogodke pred 11. aprilom 
1945, ko so enote takratne JA začele 
preboj. Ta preboj, ki je bil izveden 
z velikim uspehom, saj so enote že 
dan pred načrtom  zavzele Vinkovce, 
je pomenil zaključne operacije za

osvoboditev Jugoslavije. Poudaril je, 
da so tak ra t sodelovali borci iz vseh 
predelov države, ki so začetek prebo
ja  po besedah takratnega koman
danta čakali z veliko nestrpnostjo. 
V popoldanskih urah je bil sprejem 
za preživele borce v hotelu blizu Ši
da. Na tem sprejem u so vsem ko
mandantom  podelili spomenice. Ta
borniki iz Celja pa so s pokanjem 
petard tem u dogodku dali še pose
ben čar.

V večernih urah  smo se poslovili 
od gostoljubnih prebivalcev in ta
bornikov Šida. V Mozirje smo se vr
nili naslednji dan utrujeni, a boga
tejši za lepa doživetja.

Tomažič Ivan

Naši člani med udeleženci preboja »SREMSKE FRONTE«

TRGOVSKO PODJETJE »SAVINJA«
MOZIRJE

O bjav lja  n as led n ja  p ro s ta  u čna  de lovna m esta :

1.6 fantov za mešano trgovsko stroko;

2.2 fanta za poklic mesar-sekač.
PO G O J: dokončana osem letka
P ro šn je  za sp re jem  je  tre b a  poslati do 30. m a ja  na  naslov 
delovne organizacije.

IZOBRAŽEVANJE
V m esecu  aprilu  je b il zaključen  

pri GLIN N azarje cik lus izobraževal
n ih  tečajev za delavce iz predeloval
ne industrije lesa . Program  je vse
boval vse  važnejše predm ete s pod
ročja vzdrževanja strojev, anatom 
sk e zgradbe lesa, praktično uporabo  
osnovnih  računskih operacij pri m a
n ipu laciji z lesom , varnost pri delu  
in  družbeno ureditev.

U deležba pri predavanjih  je  bila

velika, kar je  jasen  dokaz interesa  
delavcev po izobraževanju in  prido
b itv i ustrezne uposob ljenosti za var
no in  kvalitetno delo.

Potrdila  o  opravljenem  izp itu  za 
polkvalificiranega delavca lesn e stro
ke je  dob ilo  108 obiskovalcev tečaja.

K akor pri vodenju  štipendjiske po
litike, tako tud i na področju  izobra
ževanja na delovnem  m estu , skrbi 
GLIN za strokovno usposabljanje  
kadra, ki bo  v perspektiv i m oral b iti 
kos nalogam , porajajočim  se  s pred
videnim  razvojem .

DOBROVC MARJAN



S K U P Š Č I N S K E  N O V I C E
Na seji dne 5. m aja 1970 je občin

ska skupščina Mozirje razpravljala 
in sklepala:

1. o poslovnih rezultatih delovnih 
organizacij za leto 1969;

2. o priporočilu delovnim organi
zacijam o sestavi razvojnih progra
mov za obdobje 1971—1975;

3. program u dela občinske skup
ščine za leto 1970;

4. o predlogih in zahtevkih zborov
volivcev danih ob proračunski raz
pravi; .

— V aprilu so bili po vseh krajih 
v občini zbori kooperantov-zadružni- 
kov. Na njih  je tekla razprava o bo
doči statu tarni ureditvi ZKZ in o te
kočih problemih proizvodnega sode
lovanja. Obrazložen je bil tudi fi
nančni uspeh poslovanja zadruge v 
preteklem  letu.

Udeležba na zborih ni bila zadovo
ljiva, kar je  odraz še prem ajhne po
vezanosti med kooperanti in njihovo 
zadružno organizacijo.

5. o predlogu program a praznova
n ja občinskega praznika občine Mo
zirje;

6. o poročilu o kulturno-prosvetni 
dejavnosti v občini;

7. o poročilu o oddaljenosti učen
cev od šol in številu učencev, ki se 
vozijo v šolo;

8. o soglasju k finančnim načrtom  
skladov občine za leto 1970;

9. o poročilu komisije za statute 
delovnih organizacij;

o odpravljanju napak, ki se v praksi 
najčešče pojavljajo. Dipl. ing. Janez 
Verbič s Kmetijskega inštituta Slo
venije pa je  govoril o pomenu pra
vilne prehrane živine in o gospodar
ni zre ji telet za pitanje in reproduk
cijo.

Mnenja poslušalcev so potrdila, da 
je tovrstna oblika strokovnega izo
braževanja zelo koristna za smelejše 
uvajanje tehnoloških novitet v proiz
vodno prakso.

10. o predlogu odloka za zvišanje 
cene mleku;

11. o poročilu delegata občine iz
5. zasedanja delegatov občin v Skup
ščini SR Slovenije;

12. o realizaciji proračuna občine 
za obdobje januar—m arec 1970;

13. o poročilu komisije za volitve 
in imenovanja.

Na seji so bili dani tudi odgovori, 
na nekatera zastavljena odborniška 
prašanja na prejšnji seji.

V mesecu aprilu sta imela seji tu
di Svet za gospodarstvo in Svet za 
finance.

Svet za gospodarstvo je največ ča
sa posvetil razpravi o poslovnih re
zultatih delovnih organizacij za leto 
1969 in o sestavi razvojnih progra
mov delovnih organizacij za obdob
je 1971—1975. Sprejel je  nekatera po
membna priporočila delovnih orga
nizacij za nadaljnji gospodarski raz
voj v mozirski občini, ki jih je SO 
na seji dne 5. m aja 1970 v celoti 
sprejela in naslovila na delovne or
ganizacije. Razpravljal je tudi o 
predlogu za spremembo cene mleku.

Rudi Zager

ZA D R U ŽN E  NOVICE

— V Mozirju je bilo organizirano 
strokovno predavanje za gospodarje 
program iranih kmetij. Prof. Gvido 
Fajdiga z Biotehniške fakultete je 
prcaaval o tehnologiji in ekonomiki 
paštio-košnega načina rabe travinj in

VZGLED MLADIM
Ob priliki sklicevanja obveznikov 

teritorialne obrambe, ko so bile na 
našem območju vojaške vaje, je  mo
ral šef krajevnega urada v Kokarjih 
poslati nekoga na Creto, da bi nesel 
poziv do obveznika Strožič Antona. 
Razmere za dostop na  Creto so bile 
izredno težavne, saj je  v snegu po
trebno za to pot uro in pol.

Šefu krajevnega urada se je takoj 
prostovoljno javil Stanko ŽELEZ
NIK iz Kokarij, s ta r 57 let. Dejal je, 
da bo on nesel poziv do Antona Stro- 
žiča. Kljub globokemu snegu je 
uspešno opravil svojo nalogo, saj je 
že v dveh urah po odhodu iz Koka
rij pripeljal obveznika s svojim mo
pedom kar na zborno mesto.

HUBERT H.

»S avin jske novice« iz h a ja jo  m e
sečno — izd a ja  SO M ozirje, G LIN  
N aza rje  in  ZK Z M ozirje  — U re ju 
je  u re d n išk i o dbor — G lavni in 
o dgovorn i u re d n ik  H u b e r t H ER- 
CEK — U red n ištv o  in  u p ra v a : M o
z ir je  175, te le fo n  M ozirje  12 in  30 
— Ž iro  ra č u n  p r i  SD K  eksp . Mo
z ir je  št. 5076-637-56 — S av in jsk e  
n ov ice  g lasilo  SO M ozirje  — R o
kopise , o b jav e  in  og lase  za v sako  
š te v ilk o  sp re jem am o  do p e tin 
d v a jse te g a  v  m esecu  — T isk  in 
k liše ji G P  »CELJSK I TISK« C elje

SLUŽBA STALNE PRIPRAVLJENOSTI NA OBMOČJU 
OBČINE MOZIRJE

Od 11. 5. 1970 od 7. ure zjutraj 
do 18. 5. 1970 do 7. ure zjutraj Dr. Ivan BUT

Od 18. 5. 1970 od 7. ure zjutraj 
do 25. 5. 1970 do 7. ure zjutraj Dr. France URLEP

Od 25. 5. 1970 od 7. ure zjutraj 
do 1. 6. 1970 do 7. u re  zjutraj Dr. Franc KOCUTER

Od L 6. 1970 od 7. ure zjutraj 
do 8 6. 1970 do 7. ure zjutraj Dr. Franc SIRKO

Od 8. 6. 1970 od 7. ure zjutraj 
do 15. 6. 1970 do 7. u re  zjutraj Dr. Ivan BUT

Dežurni živinozdravnik

Za primere, kadar ob nedeljah in praznikih nujno potrebujete 
veterinarsko pomoč, objavljamo razpored dežurne službe:

Nedelja,. 17. 5.: MERMAL Jože, dipl. vet. — LJUBNO OB SAVINJI 
Nedelja, 24, 5.: LUKAN Drago, dipl. vet. — GORNJI GRAD 
Nedelja, 31. 5.: RESNIK Tone, dipl. vet. — MOZIRJE 
Nedelja, 7. 6.: MERMAL Jože, dipl. vet. — LJUBNO OB SAVINJI 

Nedelja, 14. 6.: LUKAN Drago, dipl. vet. — GORNJI GRAD

Veterinarska postaja 
Mozirje
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